

Title (en)
Lidded container

Title (de)
Behälter mit Deckel

Title (fr)
Contenant operculé

Publication
EP 2354031 A1 20110810 (FR)

Application
EP 11151898 A 20110124

Priority
FR 1050732 A 20100202

Abstract (en)

The container (100) has a detachable membrane seal sealing an edge (106) that girdles an opening (104), where the opening is in shape of square, oval and round. A cut unit (120) locally traverses the edge to define a flap (130) to be raised to remove the seal for partially releasing the opening. The flap remains attached to a level of ends of the cut unit. The flap is connected to an inner part of the edge by a frangible zone. The flap is bordered to a skirt (132) that is extended by a lower part over entire length of the cut unit.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte à un contenant (100) du type comprenant une ouverture (104) ceinturée par un rebord (106) normalement recouvert d'un opercule (200) de scellement détachable. Selon l'invention, une découpe (120) traverse localement ledit rebord de sorte à délimiter un rabat (130) susceptible d'être relevé pour décoller l'opercule afin de dégager en partie ladite ouverture, le rabat (130) demeurant rattaché au niveau des extrémités de ladite découpe. En relevant le rabat, le consommateur détache localement l'opercule de la partie intérieure du rebord et le produit contenu peut alors être utilisé, déversé. Le rabat peut être refermé sur le rebord, tel un couvercle pour protéger le produit contenu. L'opercule qui demeure solidaire du rabat est appliqué sur la partie intérieure du rebord.

IPC 8 full level

B65D 47/36 (2006.01); **B65D 51/20** (2006.01); **B65D 77/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 77/2092 (2013.01)

Citation (applicant)

FR 2927614 A1 20090821 - EUROPLASTIQUES SOC PAR ACTIONS [FR]

Citation (search report)

- [X] DE 4300771 A1 19940721 - VERPACO AG WALCHWIL [CH]
- [X] FR 2847884 A1 20040604 - VELFOR PLAST SA [FR]

Cited by

FR3002209A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2354031 A1 20110810; EP 2354031 B1 20120905; ES 2394787 T3 20130205; FR 2955843 A1 20110805; FR 2955843 B1 20130118

DOCDB simple family (application)

EP 11151898 A 20110124; ES 11151898 T 20110124; FR 1050732 A 20100202